

Skolebestyrelsesmøde 13. januar 2026

Tidspunkt: kl. 17.00-19.30 i Personalerummet

Mødeleder: Lise Rejnhold Sørensen **Referent:** Sine Erlandsen

Deltagere: Julie Pape Olsson, Maria Louise Ravnholt, Peter Nielsen, Lærke Maria Jensen, Jannie Rasmussen Holdt, Lotte Borg, Lise Rejnhold Sørensen, Sine Erlandsen (referent) og Pernille Wessel

Fra elevrådet: Alma Kirkegaard Lambertsen 6b, Milana Atay 9c

Afbud: Trine Jespersen (suppleant), Magda Altinok, Lars Neckelmann

Dagsorden

Afklaring, retning og evt. spørgsmål til refleksion forud for møderne

Tid/ansvarlig	Dagsordenspunkt	Fremstilling	Referat – drøftelse, handlinger og beslutninger
17.00-17.05 Julie & Lise	1. Godkendelse af referat fra sidste møde <i>Fra Forretningsordenen:</i> Der udarbejdes beslutningsreferat fra hvert bestyrelsesmøde. Sagsfremstillingen skal fremgå af referatet.	Opsamling	Referatet er godkendt.
17.05-17.20 Lærke & Sine Milana & Alma	2. Elevrådet - Kort opfølgning fra elevrådet om det, de er optaget af (brain breaks?) - Ordensregler i praksis (hvad lavede Alma, Lars og Trine sidst?)	Oplæg med mulighed for spørgsmål af afklarende karakter undervejs	- Elevrådet fremviser deres katalog over "brain breaks". - Lars har opgaven med at lave podcast og er i proces. Mht. plakater med ordensregler er der udarbejdet et udkast. Kommer på næste møde. - Der bliver spurgt til mulighederne for at arbejde på PLC. Der er et ønske om, at det bliver åbent i større omfang. - Der bliver også spurgt til, om der kan komme kunst på væggen på toilettet, så hærværk undgås.

17.20-17.40 Julie & Lise	3. Nyt fra Julie & Lise 1. Opfølgning omkring trafik 2. "Borgerne Bestemmer" - møde i Påskeløkkens Beboerhus 08. januar 3. "<u>Kunst til Folkeskolen</u>" Ny Carlsbergfonden uddeler kunst - skal vi søge? 4. Ny deltager til kommende bestyrelsesnetværk 5. Hvornår udsendes første mini-referat-video? - herunder om <i>skole-hjem-princippet</i> <i>Punktet er kort, og ikke et drøftelsespunkt, men er blot en orientering fra Julie & Lise.</i>	Kort opsummering fra perioden siden sidste møde	Orientering om, at Stinna Midtgaard Kjær har valgt at træde ud af bestyrelsen. Magda Altinok er 1. suppleant og indtræder derfor i skolebestyrelsen. 1. Lise har filmet Blue Cones, som er sat op på Kochsgade/Svanevej ved det nyetablerede fodgængerfelt. Det bliver bemærket, at fodgængerfeltet ikke benyttes, og at fodgængere i stedet for går direkte over vejen eller benytter hellen længere henne ad vejen. Lise retter henvendelse til Connie fra forvaltningen med yderligere spørgsmål. PW foreslår, at nye forældre får udleveret et trafik kort, da de ikke nødvendigvis kender til sikker skolevej. Der er kommet svar mht. udvidelsen af standsningsforbuddet på Glentevej, og anmodningen imødekommes ikke. PW orienterede om en hændelse ved rundkørslen, hvor en elev dd. blev påkørt, og efterfølgende hjulpet af en elev fra udskolingen. 2. Mulighederne for at ansøge om midler drøftes. Styregruppen inviteres af Lise til at deltage i et elevrådsmøde d. 23. januar kl. 8.00. Elevrådet overtager. 3. Det besluttes at ansøge Ny Carlsbergfondet. Lise står for ansøgningen, sammen med PW. 4. Mødet er aflyst pga. for få deltagere. Til næste skb møde besluttes, hvem der skal
---	--	--	--

			deltage. Det drejer sig om 2-3 møder om året med deltagelse af skolechefen, rådmanden og repræsentanter for de øvrige odenseanske skolebestyrelser. 5. Julie og Lise udarbejder mini-referat-video.
17.40-18.00 Sine & Pernille	4. Nyt fra skolen 1. Indskrivning af forårs SFO-børn, Åbent hus i uge 6, rul af personale 2. Nyansættelse af pædagog 3. Nyt om stien ved <i>Hullet i hegnet</i> 4. Orientering omk. ny sekretær 5. Orientering omk. Festsalen - hvad er der sat i værk 6. Orientering omk. vaping og snus - mails til forældrene 7. Gallafest for 7.-9.årg - orientering til forældrene 8. Besøg af Rådmanden	Kort orientering med mulighed for afklarende spørgsmål	1. Der er indskrevet 3 børnehaveklasser. Starten af forårs-SFO betyder, at der sker intern rokode af pædagogerne. 2. Der har været ansættelsessamtaler til pædagogstillingen. 3. PW har rettet henvendelse til By- og Kultur og afventer svar. 4. Der er ansat ny sekretær, som starter 1. februar. 5. Der er sat gang i en proces. PW orienterer løbende. Der er fundet en for alle tilfredsstillende løsning på, hvem der kan være til stede og hvornår, til morgensang i indeværende skoleår. 6. Vi har fundet en del snus (brugt) i grupperummet på 9.årg. Der er gået mails ud omk. vaping og snus til forældrene, og enkelte forældre og elever har været indkaldt til samtale. Vi bruger en del tid på at forebygge og orientere både elever og forældre. 7. SE viser invitation til Galla, der kommer snarest et brev ud til forældrene. Her gøres det klart, hvad der forventes af forældrene. På aftenen kommer der aktiviteter, som arrangeres af årgangen. 8. Rådmanden kommer på besøg 21. jan fra 11-13.

18.00-18.20	Pause m. forplejning		
18.20-18.40 Lise og Pernille	5. Børnefattigdom • “Træd til - for børn i Odense” <i>Bestyrelsen bedes orientere sig i materialet, som drøftes på mødet (materialet er letlæseligt)</i> • Hvordan griber vi det an?	Kort orientering og drøftelse	Det drøftes: - at kontaktforældre med fordel kan inddrages - at der sættes et loft på gaver - at det pædagogiske personale hjælper med at identificere, hvilke problematikker der kan være - at klassekassen kommer i spil. Eleverne kan selv hjælpe med at bidrage til at klassekassen vokser vha. salg af julekalendere o.lign. - skolen kan give et startbeløb til klassekassen, så den ikke er afhængig af forældreindbetalinger Der arbejdes videre med dette til næste møde.
18.40-18.50 Julie & Lise	6. Samarbejdet med kontaktforældrene • Kort opfølgning på sidste møde, med drøftelse af Lottes mail til forældrene, som er blevet til dette spørgeskema • Beslutning omk. kommende handlinger	Fælles drøftelse	Fælles kvalificering af spørgeskemaet. Når oversigten over kontaktforældre er færdig, sendes den til Lise, som herefter udsender spørgeskemaet. Kommende handlinger omkring samarbejdet med kontaktforældre udskydes til næste møde.
18.50-19.20 Julie & Lise	7. Princip omkring trafik • Drøftelse og kvalificering - se bilag 1	Drøftelse	To medarbejdere har udarbejdet udkast til princip omkring trafik. Udkastet drøftes og kvalificeres, med kommentarer, som PW tager med retur til de to medarbejdere.

19.20-19.30	8. Evt.		Næste møde er mandag d. 23. februar 2026
-------------	--------------------	--	--

Formandskabet og skolens ledelse gennemgår referatet umiddelbart efter mødet, inden det sendes ud.

Forventede punkter til næste møde (i overskrifter):

- *Ordensregler*
- *Driftsbudget*
- *Opfølgning omk. Antimobbestrategi v. Peter og Pernille*
- *Nye karakter-regler*
- *Evt. drøftelse omk. anvendelse af "fysisk indgriben" (flytning af elever, uden for døren osv.)*